

ສະໜັກຂໍ້ທຳນຳຄວາມຍືນຍົງ, ຕີນທຳດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມຂອງເມັືອງຊີອາເຕີ້ລ

ຫ້ອງການຄວາມຍືນຍົງ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ (OSE) ຂອງເມັືອງຊີອາເຕີ້ລ ລຽນສື່ກຕື້ນເຕັ້ນທີ່ ຈະແຈ້ງໃຫ້ ຊາບວ່າ ກອງທຶນຄວາມຍືນຍົງ ຕີນທຳດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ກຳລັງຮັບໃບສະໜັກຢູ່ ໃນຕອນນີ້. ປຶ້ມນີ້ມີເງິນຈຳນວນ \$250,000 ເພື່ອສະໜັບສະໜູນໂຄງການທີ່ ນຳພາໂດຍ ແລະ ເປັນປະໂຫຍດຕໍ່ ຊຸມຊົນທີ່ ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຫຼາຍທີ່ ສຸດຈາກບັນຫາສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສະພາບດິນຟ້າອາກາດ. ນີ້ລວມເຖິງຄົນຜິວດຳ, ຄົນພື້ນເມືອງ, ຄົນຜິວສີ, ຄົນອົບພະຍົບ, ຜູ້ລົ້ມໄພ, ຄົນທີ່ ມີລາຍຮັບຕ່ຳ, ເຍົາວະຊົນ ແລະ ຜູ້ສູງອາຍຸ.

ຈະມີການຮັບ ແລະ ທົບ

ທວນໃບສະໜັກຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງຕາມລຳດັບທີ່ ໄດ້ຮັບຈົນກວ່າຈະມອບເງິນກອງທຶນຈົນໝົດ ຫຼື ພາຍໃນເວລາ 5 ໂມງແລງ (ເວລາປາຊີຟິກ) ໃນວັນຈັນ 20 ຕ, ວາ 2024 ແລ້ວແຕ່ ວ່າອັນໃດຈະເກີດຂຶ້ນກ່ອນ.

ຜູ້ສະໜັກທີ່ ມີສິດອາດຈະສະໜັກຂໍເອົາເງິນຊ່ວຍເຫຼືອໄດ້ \$10,000 ຫຼື \$25,000.

ເງິນທີ່ ນີ້ແມ່ນສຳລັບຊົນເຜົ່າ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງຂອງຊົນເຜົ່າ, ອົງການຈັດຕັ້ງບໍ່ຫວັງຜົນກ່າວ ແລະ ກຸ່ມຊຸມຊົນທີ່ ເຮັດວຽກກັບຊຸມຊົນຂອງເຂົາເຈົ້າເພື່ອສົ່ງເສີມຄວາມຍືນຍົງ, ຕີນທຳດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສະພາບດິນຟ້າອາກາດ. ອົງການ ຫຼື ກຸ່ມຊຸມຊົນທີ່ ມີສິດໄດ້ຮັບຕ້ອງມີ ງົບປະມານສະເລ່ຍ ຕໍ່ເກີນ \$500,000 ສຳລັບປຶ້ງປະມານປັດຈຸບັນ ແລະ ປີຜ່ານມາ.

ໂຄງການອາດຈະສຸມໃສ່ ໂດຍບໍ່ຈຳກັດພົງແຕ່ ດ້ານສິລະປະ ແລະ ການເລົ່າເລື່ອງ, ການສຶກສາຊຸມຊົນ, ການສ້າງຂີດຄວາມສາມາດຂອງອົງການຈັດຕັ້ງ ແລະ ຊຸມຊົນ, ການປັບຕົວ ແລະ ການຟື້ນຕົວຈາກການບໍ່ດີແບ່ງສະພາບດິນຟ້າອາກາດ, ການສ້າງທັກສະ ແລະ ການຟື້ນຮົ່ມທີ່ ກໍ່ປົວຂ້ອງກັບວົງການສີຂຽວ* ແລະ ການວາງແຜນ ແລະ ການສ້າງວິໄສທັດຂອງຊຸມຊົນ.

ຖ້າທ່ານສົນໃຈທີ່ຈະຮັບຮູ້ເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບກອງທຶນນີ້, ປຶກສາຫາລືກ່ຽວກັບແນວຄວາມຄິດຂອງໂຄງການ ຫຼື ຍິນດີສະເໜີ, ກະລຸນາຕໍາລະນີຂັ້ນຕອນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- ສົ່ງອີເມວໄປທີ່ equityenviro@seattle.gov ເພື່ອພົບກັບທີ່ປຶກສາຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານວິຊາການ.
ພວກເຮົາຂໍແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກທຸກຄົນທີ່ສົນໃຈແທ້ໆ.
- ເຂົ້າຮ່ວມຫນຶ່ງໃນສອງກອງປະຊຸມໃຫ້ຂໍ້ມູນຂ່າວສານທາງອອນລາຍ.
 - ວັນອັງຄານ, 27 ສິງຫາ, 12 ໂມງທ່ຽງ - 1 ໂມງປ່າຍ [ລິ້ງປະຊຸມ zoom ຢູ່ບ່ອນນີ້](#)
 - ວັນອັງຄານ, 9 ກັນຍາ 6 ໂມງແລງ - 7 ໂມງແລງ [ລິ້ງປະຊຸມ zoom ຢູ່ບ່ອນນີ້](#)

ພວກເຮົາພ້ອມທີ່ຈະຕອບຄໍາຖາມຜ່ານທາງອີເມວເຊັ່ນກັນ ແລະ ຂໍແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກທີ່ສົນໃຈຕິດຕໍ່ຫາພວກເຮົາໄດ້ທີ່ equityenviro@seattle.gov ທ່ານຍັງສາມາດເຂົ້າໄປທີ່ seattle.gov/environment/ejfund ເພື່ອເບິ່ງຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ສະໜັກ ແລະ ກວດສອບສະຖານະຂອງເງິນທີ່ນີ້ມີຢູ່.

* ສໍາລັບຈຸດປະສົງຂອງກອງທຶນ EJ, ວຽກງານສີຂຽວແມ່ນຖືກກໍານົດວ່າເປັນວຽກ ແລະ ອາຊີບພາຍໃຕ້ບໍລິບົດຂອງການແກ້ໄຂບັນຫາການປ່ຽນແປງສະພາບດິນ ພ້ອມທັງ ແລະ ຄວາມຍືນຍົງ.